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Abstract (en)
[origin: WO9011853A1] A composition containing an alkaline-earth metal carbonate together with a certain concentration of refractory grain material
is applied to the inner wall of a metallurgical container. Said coating is then heated so as to eliminate the CO2 and obtain an oxide layer of said
alkaline-earth metal with a porous structure. The concentration of refractory material is sufficient to ensure that the coating is able to withstand the
erosion of the liquid metal cast in the container. Use: for obtaining a purifying coating with a high resistance to erosion.

Abstract (fr)
On applique sur la paroi intérieure d'un récipient métallurgique une composition renfermant un carbonate d'un métal alcalino-terreux additionné
d'une certaine proportion de matière réfractaire en grains et on chauffe ce revêtement pour éliminer le CO2 et obtenir une couche d'oxyde dudit
métal alcalino-terreux de structure poreuse. La proportion de matière réfractaire est suffisante pour conférer au revêtement une résistance suffisante
à l'érosion du métal liquide coulé dans le récipient. Utilisation pour obtenir un revêtement épurant et ayant une bonne résistance à l'érosion.
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